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Abstract (en)
A latch (3) and lock (4) for a door are withdrawn simultaneously by the lever (7) attached to the shaft (2). This causes a thrust rod (8) attached to the
lock to move against the force of a spring (5). A ratchet (10 to 12) ensures that the rod and the lock are held in the furthest withdrawn position. When
the door is closed, the ratchet is released by a position sensor (6) and the spring engages the lock independently of key operation. An electromagnet
is also provided.

Abstract (de)
Falle (3) und Riegel (4) des Türschlosses werden beim Betätigen eines Türdrückers simultan durch das Nussteil (2) und den Nussschwenkhebel (7)
zurückgezogen. Dabei wird eine mit dem Riegel verbundene Schubstange (8) gegen die Kraft einer Vorspannfeder (5) bewegt. Ein Gesperre (10,
11, 12) sorgt dafür, dass die Schubstange (8) und der damit bewegte Riegel (4) in der jeweils maximalen Rückzugsposition festgehalten wird. Beim
Schliessen der Türe wird das Gesperre über einen Positionsfühler (6) gelöst, wodurch die Vorspannfeder (5) den Riegel ohne Schlüsselbetätigung
selbständig ausfährt. <IMAGE>
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